费用证明

 样式一(申请两个以上申根国家的样式)：

宁 波 CBA 有 限 公 司

NINGBO CBA CO., LTD.

地址：浙江省宁波市XX路XX号      　　电话：0574－87654321　　传真：0574－87654322

－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－

费用证明(出差证明或派遣书)

  应XX国XXX公司和YY国YYY公司的邀请，陆浩、顾浩和薛浩拟于2003年9月5日－9月20日赴XX国和YY国进行商务洽谈，其中在XX国停留11天(2003年9月5日—9月15日)，在YY国停留5天(2003年9月16日—9月20日)，此次出访上述两国所发生的一切费用包括机票、食宿和健康（或医疗）保险费均由宁波CBA有限公司承担。

宁波CBA有限公司(盖单位章)     

 












二○○三年八月十日             

Aug.10, 2003               

GUARANTEE

Invited by XXX Co., Ltd. And YYY Co.,Ltd.，Mr.Lu Hao， Mr.Gu Hao and Ms.Xue Hao will go to XX (country) and YY(country) from Sep.5 to Sep.20, 2003 for discussing business. They will be from Sep.5 to Sep.15, 2003 for 11 days in XX (country) and and from Sep.16 to Sep.20, 2003 for 5 days in YY(country). All expenses including air tickets, board and lodging, health/medical insurance for this trip will be borne by Ningbo CBA Co., Ltd.

Ningbo CBA Co.,Ltd. (盖单位章)

样式二：费用证明(出差证明或派遣书)样式： 
宁 波 CBA 有 限 公 司

NINGBO CBA CO., LTD.

地址：浙江省宁波市XX路XX号      电话：0574－87654321　传真：0574－87654322

－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－

费用证明(出差证明或派遣书)

应XX国XXX公司的邀请，陆浩等叁人拟于2003年9月5日－9月15日赴XX国进行商务洽谈，在XX国停留11天，此次出访所发生的一切费用包括机票、食宿和健康（或医疗）保险费均由宁波CBA有限公司承担。


出访人员如下：

   姓　名   性别    护照号码       工作 单 位     职 务  任职时间

   陆　浩    男    P.5678123   宁波 CBA 有限公司   经理   1991.3

   张　浩    男    P.5678124   宁波 CBA 有限公司  工程师  1999.9

   薛　浩    女    P.5678125   宁波 CBA 有限公司  经济师  2000.8

宁波CBA有限公司（盖单位章）    

二○○三年八月十日          

Aug.10,2003 　

GUARANTEE

Invited by XXX Co., Ltd.，Mr.Lu Hao and other 2-people will go to XX country from Sep.5 to Sep.15,2003 for 11 days. The purpose of this trip is to discuss business. All expenses including air tickets, board and lodging, health/medical insurance will be borne by Ningbo CBA Co., Ltd. 

The visitors are as follows：

Name     Sex  No. of passport  Unit                  Position   From the time of hold this post

Lu Hao    M   P.5678123        Ningbo CBA Co., Ltd.  Manager    Mar.1991

Zhang Hao M   P.5678124        Ningbo CBA Co., Ltd.  Engineer   Sep.1999

Xue Hao   F   P.5678125        Ningbo CBA Co., Ltd.  Engineer   Aug.2000



Ningbo CBA Co., Ltd.          

（盖单位章）            

样式三：费用证明(出差证明或派遣书)样式（有领导签字）：

宁 波 CBA 有 限 公 司

NINGBO CBA CO., LTD.

地址：浙江省宁波市XX路XX号      电话：0574－87654321　传真：0574－87654322

－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－－
费用证明(出差证明或派遣书)

应XX国XXX公司的邀请，陆浩、顾浩和薛浩拟于2005年9月5日－9月15日赴XX国进行商务洽谈，在XX国停留11天。此次出访所发生的一切费用，包括机票、食宿和医疗保险费均由宁波CBA有限公司承担。我公司担保他们按时回国并回原岗位继续就职。  

出访人员如下：

   姓　名   性别    护照号码       工作 单 位     职 务  任职时间

   陆　浩    男    P.5678123   宁波 CBA 有限公司   经理   1991.3

   张　浩    男    P.5678124   宁波 CBA 有限公司  工程师  1999.9

   薛　浩    女    P.5678125   宁波 CBA 有限公司  经济师  2000.8

 












宁波CBA有限公司（盖单位章）      

总经理   王浩（签名）       
 二00五年八月二十二日         
Aug.22,2005　

GUARANTEE

Invited by XXX Co., Ltd.，Mr.Lu Hao， Mr.Gu Hao and Ms.Xue Hao will go to XX country from Sep.5 to Sep.15,2005 for 11 days. The purpose of this trip is to discuss business. All expenses including air tickets, accommodation, and medical insurance will be borne by Ningbo CBA Co., Ltd. We guarantee that they will return to China in time and return to their work positions. 

The visitors are as follows：

Name     Sex  No. of passport  Unit                  Position   From the time of hold this post

Lu Hao    M   P.5678123        Ningbo CBA Co., Ltd.  Manager    Mar.1991

Zhang Hao M   P.5678124        Ningbo CBA Co., Ltd.  Engineer   Sep.1999

Xue Hao   F   P.5678125        Ningbo CBA Co., Ltd.  Engineer   Aug.2000

 









Ningbo CBA Co., Ltd.  （盖单位章）       

General Manager  Wanghao       
